
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

w dniu 17 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Narodowego Banku Polskiego Adama Glapińskiego 

Szanowny Panie Prezesie! 

W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 24 stycznia 2022 r. dotyczącej działalności rosyjskiego 

Montażspiecbanku w Polsce (nr pisma: GP-ZR-BU-055/1085/2021) w trybie oświadczenia senatorskiego 

zwracam się do Pana Prezesa z uprzejmą prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

Dlaczego, pomimo spolszczenia w moim piśmie nazwy Montażspiecbanku, podczas kwerendy nie 

odnaleziono odpowiednich akt w Archiwum Zakładowym Centrali Narodowego Banku Polskiego? Zauważę 

tylko, że identyczne pytania z tak samo wskazaną nazwą banku przesłałem do Komisji Nadzoru Finansowego 

i KNF bez problemu zidentyfikowała bank będący przedmiotem zapytania. 

Czy Pan Prezes był o sprawie pytań o akta Montażspiebanku informowany? 

Dlaczego NBP nie odpowiedział na pytania red. Grzegorza Rzeczkowskiego, skierowane w trybie 

zapytania dziennikarskiego, ale będące również pytaniami w formule informacji publicznej, z września 

2021 r. dotyczące działalności Montażspiecbanku w Polsce? 

Z wyrazami szacunku 

Krzysztof Brejza 


